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 Pan  

 Jacek Jaśkowiak 

 Prezydent Miasta Poznania 

 

 

ZA PYT A N IE 

 

 

w sprawie zmian w projekcie przebudowy wiaduktu w ciągu ul. Kurlandzkiej. 

 

 

 Szanowny Panie Prezydencie. 

 

 12 listopada rozpoczęły się prace przy przebudowie wiaduktu w ciągu  

ul. Kurlandzkiej. Z doniesień medialnych wynika, że ekrany akustyczne zaplanowane 

do montażu wzdłuż ul. Kurlandzkiej zostaną odsunięte od domów jednorodzinnych  

o 1 metr. W związku z tym proszę o informację ile drzew nie zostanie wyciętych 

względem pierwotnego projektu. Jednocześnie proszę o informację, jaki jest 

planowany, zaktualizowany termin zakończenia wszystkich prac. 

   

 

 Z poważaniem 

 (-) Łukasz Kapustka 

Łukasz Kapustka 

Radny Miasta Poznania 
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